

Asian Cultural Council Hong Kong 2001 Shiu Fung Hong Building 239 – 241 Wing Lok Street, Hong Kong T: +852 2895 0407 | E: acc@acc.org.hk

(Please scroll down for Chinese version)

Asian Cultural Council Hong Kong Welcomes Alexandra A. Seno as New Director

Asian Cultural Council Hong Kong (ACC HK) is pleased to announce the appointment of Alexandra A. Seno as its new Director, with immediate effect. With a decade of experience as an arts administrator, and a strong commitment to supporting culture, Alexandra brings a range of knowledge and expertise to her new role.

Daphne King Yao, Chairperson of ACC HK, expressed her enthusiasm about Alexandra Seno's appointment, stating, "As I begin my role as ACC HK Chairperson, I am excited to welcome Alexandra Seno as the Director of ACC HK. With her multi- faceted experience in the culture sector in Hong Kong and abroad, I am confident that she will be able to lead ACC HK into its next phase. I look forward to working together with her."

"We are thrilled to have Alexandra as our new Director, following Josephine Wai's retirement," says Judy Kim, Executive Director of ACC, based in New York. "Her passion and expertise will be a valuable asset to ACC as we continue our mission of advancing cultural exchange. We are excited to witness a new chapter of ACC HK under her leadership."

Prior producing two documentary films, she spent five years as Head of Development at Asia Art Archive, also serving on the management and finance committees. Alexandra is an art and architecture critic, and has held key positions at and advised cultural organizations in Hong Kong and beyond.

She was on the executive committee of The Oriental Ceramic Society of Hong Kong, has been a board member of Para Site Art Space, and counselled Spring Workshop, an arts non-profit in Hong Kong. She is an advisory council member to the International Center of Photography in New York, as well as Singapore's SEA Focus, a platform for visual art from Southeast Asia.

About Asian Cultural Council Hong Kong

Asian Cultural Council Hong Kong is a non-profit organization focused on supporting educational programs of cultural exchange for artists, architects, scholars, and arts professionals in Asia and the US. Since 1986, ACC HK has awarded more than 600 grants in 26 disciplines, principally to individuals and organisations from Hong Kong and China.

ACC HK is an affiliated foundation of the Asian Cultural Council, established in 1963 by John D Rockefeller 3rd, and has enabled approximately 6,000 international cultural exchange grants. Alumni include trailblazers like Yayoi Kusama (ACC 1964), Wucius Wong (ACC 1971), Kengo Kuma (ACC 1985), Chen Kaige (ACC 1986), Jin Xing (ACC 1988), Cai Guoqiang (ACC 1995), and Claire Hsu (ACC 2003).

ACC is headquartered in New York, with affiliated foundations in Hong Kong, Manila, Taipei and Tokyo.

-END-

For enquiries kindly contact: Gamily Cheung | Tel: +852 2895 0407 | Email: gcheung@acc.org.hk



亞洲文化協會(香港分會) 香港上環永樂街 239-241 號 兆豐行 2001 室

電話: +852 2895 0407 電郵: acc@acc.org.hk

(即時發佈: 2023年10月10日)

亞洲文化協會香港分會公布 Alexandra A. Seno 為新任總監

亞洲文化協會(ACC)香港分會新任總監 Alexandra A. Seno 於即日履新。Alexandra 擁有十年藝術行政經驗,持續支持文化藝術發展,為她的新職位帶來了豐富的知識和專業能力。

ACC 香港分會主席姚金昌玲十分期待 Alexandra 的任命,她表示: 「我正開始擔任 ACC 香港分會主席,對於 Alexandra Seno 擔任總監感到高興。憑藉她在香港和國際文化領域的多方面經驗,我相信她能夠帶領 ACC 香港分會邁入下一個階段。我期待與她一起工作。」

ACC 行政總裁 Judy Kim 表示: 「我們對 Alexandra 接替榮休的韋志菲女士擔任總監一職感到十分 欣喜。我們肩負促進文化交流的使命,而她的熱忱和經驗將成為推動此使命不可或缺的一環。我們期待見證 ACC 香港分會在她的領導下迎來新的篇章。|

在擔任兩部記錄片的製片人前,Alexandra 曾在亞洲藝術文獻庫領導籌募拓展部,在任五年間亦擔任管理和財務委員會委員。她是一位藝術和建築評論人,曾在香港及其他地區的文化組織擔任要職及顧問。

Alexandra 曾任香港東方陶瓷學會執行委員會成員及 Para Site 藝術空間董事會成員。她為香港非牟利藝術組織 Spring Workshop 提供諮詢服務,亦是紐約國際攝影中心諮詢委員會成員,以及新加坡東南亞視覺藝術平台 SEA Focus 的顧問。

關於亞洲文化協會

亞洲文化協會(ACC)香港分會為註冊慈善機構,致力於支持亞洲和美國的藝術家、建築師、學者及藝術專業人士的文化交流教育項目。自 1986 年,共頒發逾 600 個獎助,涵蓋 26 個不同界別,主要受助者為香港及中國大陸的個人和組織/藝術家和藝文機構。

亞洲文化協會在 1963 年由約翰洛克菲勒三世創辦,歷年共頒發近 6,000 項文化交流獎助金。會友包括草間彌生(ACC 1964)、王無邪(ACC 1971)、隈研吾(ACC 1985)、陳凱歌(ACC 1986)、金星(ACC 1988)、蔡國強(ACC 1995)及徐文玠(ACC 2003)等藝文界先驅。

亞洲文化協會總部設於紐約、於香港、台北、馬尼拉及東京均設有聯盟基金會。

-完-

媒體查詢|張鈺鈴|電話:2895 0407|電郵:gcheung@acc.org.hk



亞洲文化協會(香港分會) 香港上環永樂街 239-241 號

兆豐行 2001 室

電話: +852 2895 0407 電郵: acc@acc.org.hk

Press Photo 圖片



Alexandra A. Seno



asian cultural council

亞洲文化協會 香港分會



ACC Hong Kong Logo 亞洲文化協會(香港分會)標誌